   第一上櫃或外國興櫃公司內部人預定轉讓持股申報書【過額配售】

The Registration Form of Expected Stocks Transfer by Insiders of Issuers

Emerging or Over-the-Counter Listing in Taiwan

【Greenshoe (over-allotment)】

                                                (附表一)（Attachment 1）
	受文者
To
	股份有限公司 Co, Ltd.
財團法人中華民國證券櫃檯買賣中心GreTai Securities Market

	申報日期
Registration Date
	　     年     　月       日
Year     Month    Day
	股票代號

Stock Code
	

	輸入電腦系統申報日期
System Input Date
	　     年     　月       日
Year     Month    Day
	
	

	主旨
Theme
	茲申報本人預定轉讓所持有之　　　    　　股份有限公司股票之情形，請  查照。
To register the expected stocks transfer of                           Co, Ltd.

	申報人資料

Information about Reporting Person
	預定轉讓持股情形
Information about the expected stocks transfer

	姓名

或
公司名稱
	Name or Corporation Name
	轉讓理由
Reason for Transfer
	□辦理過額配售
greenshoe (over-allotment)
□其他Other：

	統一

編號
	ID Number / Business Uniform Number
	轉讓期間

Transferring Period
	詳說明二

Refer to the Instruction 2

	身分

及

關係

Identity and Relation-ship
	□董事  Director
□監察人Supervisor
□大股東
Major Shareholder
□經理人
Managerial Officer
□法人董事代表人
Representative of a juridical person director
□法人監察人代表人
Representative of a juridical person supervisor
□金控子公司內部人
Insider of the Subsidiary of a Financial Holding Company
□特定人
Particular Person
	□本人 Self
□配偶 Spouse
□未成年子女
Minor children
□利用他人名義持有者
Shares held in other’s name
□由受託人持有者
Shares held by a Trustee
(保留運用決定權之信託)
(a Trust that settlor retains discretion right)
	
	數量 Shares

	
	
	
	預定

轉讓股數
Expected Total shares to Transfer
	自有持股
Shares Held by Self
	

	
	
	
	
	保留運用決定權信託股數Shares under Trust with Discretion Reserved
	

	
	
	
	目前

持有股數
Current Held Shares
	自有持股
Shares Held by Self
	

	
	申報人為內部人之關係人或金控子公司內部人者，請說明內部人之姓名或金控之子公司名稱：
Specify the name of the insider or the Subsidiary if the reporting person is a related person of the insider or an insider of subsidiary of a Financial Holding Company:

	
	保留運用決定權信託股數
Shares under Trust with Discretion Reserved
	

	就任日期
On board Date
	
	
	
	

	
	
	轉讓後

持有股數
Held Shares after the transfer
	自有持股
Shares Held by Self
	

	選任當時
持有股數
No. of shares held when elected
	（董事及監察人填之）

（Only for Director and Supervisor）
	
	
	

	
	
	
	保留運用決定權信託股數
Shares under Trust with Discretion Reserved
	

	說明（Instructions）：

一、『預定轉讓持股情形』（『Information about the expected stocks transfer』）：

1. 本次申報欲轉讓股票之總數量，請於『預定轉讓總股數』欄內填明。
(About the total shares to transfer, please fill out in the “Expected Total shares to Transfer” column.)
2. 內部人提供股份供證券承銷商辦理過額配售者，應於證券承銷商辦理承銷公告日輸入電腦系統（並檢附證券承銷商承銷之報紙公告），並於股票上櫃日前完成轉讓。
(Insiders who would provide underwriters with shares to distribute should report to the online system on the distributing date announced by underwriters (also attach the public announcement by underwriters), and finish the transfer before the stocks listing day.)

二、本申報書需申報人簽名或蓋章；另應申報事項未填明或申報錯誤，視為未申報。申報人聯絡地址、聯絡電話務請填明，以便聯繫。
(The reporting person should sign or seal on the registration form. If the information is not sufficiently provided or provided wrong, the reporting person shall be regarded as not register. Address and telephone number should be provided for the convenience of contact.)

三、本申報書之「申報日期」及「輸入電腦系統申報日期」，均以臺灣時間為準。

（The “Registration Date” and “System Input Date” of this registration form are both based on Taiwan local time.）
四、申報人將本表填妥後併同相關資料，應於申報當日十七時三十分前送交公司及傳真至櫃買中心〔FAX：02-23692586〕。
（Filling out the form, the reporting person should hand over to the company and fax to GreTai Securities Market〔FAX：02-23692586〕before 5:30 p.m. on the filing date (Taiwan local time).）
五、公司依據本表，於申報當日十七時三十分前，將資料輸入「公開資訊觀測站」。
（The company should assign someone to report online on the “MOPS” before 5:30 p.m. on the registration date (Taiwan local time).）
有關本人申報之持股轉讓資料，已簽具同意書由公司代為公告於「公開資訊觀測站」。
 About the information of the stocks transfer registered by the reporting person, the company is authorized to disclose on the “MOPS” by a letter of consent.
申報人（簽名或蓋章）：
Reporting Person （Signature or Seal）
聯絡地址Address：
聯絡電話Tel：

	全一頁









